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ISOC Tunisia

The association of the Internet Society in Tunisia "(ISOC Tunisia), type" scientific society "governed by Law No. 154 of November 7, 1959 
promulgated by Act No. 90 of 2 August 1988 and Law No. 25, 2 April 1992 and signed by the statutes by the founders. 
ISOC Tunisie a été créée suivant l'autorisation N° 5392 du 12/10/2006 et la quittance de dépôt N° 4185 du 01/08/2006. ISOC Tunisia was 
created following the approval No. 5392 of 12/10/2006 and receipt of deposit No. 4185 from 01/08/2006.
ISOC Tunisie est le chapitre officiel de l'organisation mondiale ISOC. ISOC Tunisia is the official chapter of the World Organization ISOC.
ISOC Tunisie participe dans le programme initié par l'ICANN par la création du Comité ALAC (At-Large Advisory Committee). ISOC Tunisia 
participates in the program initiated by ICANN in the establishment of the ALAC (At-Large Advisory Committee). 
En tant que "Certified ICANN At-Large Structure", ISOC Tunisie participe au processus décisionnel de ICANN, qui est d'importance 
primordiale pour les utilisateurs d'Internet. As a "Certified ICANN At-Large Structure", ISOC Tunisia participates in the decision making 
process of ICANN, which is of paramount importance to Internet users. 
Le ALAC est un nouveau processus permettant la participation individuelle des utilisateurs d'Internet dans ICANN (Internet Corporation for 
Assigned Names and Numbers = société Internet pour les noms et numéros attribués). The ALAC is a new process for the participation of 
individual Internet users in ICANN (Internet Corporation for Assigned Names and Numbers = Internet company for names and phone 
numbers). Il a été adopté pour les personnes qui désirent s'impliquer dans les questions affectant l'utilisation personnelle du système des 
noms de domaine sur Internet. It was adopted for people who want to get involved in matters affecting the personal use of the domain name 
system on the Internet. 
ICANN participe à la définition d'Internet et traite des questions telles que les protections de la confidentialité de l'information relative à 
l'enregistrement de votre domaine personnel (banque de données WHOIS), l'adoption de noms de domaine internationalisés (utilisation de 
caractères autres que ceux de la norme ASCII), les litiges et autres questions concernant les marques commerciales et noms de domaine 
et la façon d'introduire les nouveaux domaines de premier niveau (c'est-à-dire, .info, .name (nom), .museum (musée) etc). ICANN is 
involved in the definition of the Internet and deals with issues such as protection of confidentiality of information on registering your personal 
domain (WHOIS database), the adoption of Internationalized Domain Names (use characters other than those of standard ASCII), litigation 
and other matters relating to trademarks and domain names and how to introduce new top level domains (that is,. info,. name ( name). 
museum (museum), etc.). Ce ne sont que quelques-uns des aspects de ICANN sur lesquels la voix des utilisateurs doit se faire entendre. 
These are only some aspects of ICANN on which the user voice must be heard. 
ALAC est un comité consultatif du conseil d'administration de ICANN ayant la responsabilité de fournir des conseils relativement aux 
activités de ICANN liées aux intérêts des utilisateurs individuels d'Internet et d'aider à l'organisation de groupes At-Large de par le monde, 
assurant l'implication structurée et la participation informée de la communauté des utilisateurs individuels d'Internet. ALAC is an advisory 
board of ICANN has the responsibility to provide advice on ICANN activities related to the interests of individual Internet users and helping 
to organize At-Large groups around the world , ensuring the structured involvement and informed participation of the community of 
individual Internet users. 
En tant que « Structure At-Large », ISOC Tunisie ( totalement indépendante de ICANN ) est reconnue qu'elle satisfait les critères de ICANN 
relativement à l'implication des utilisateurs individuels d'Internet au niveau local ou à celui des sujets compris dans les activités de ICANN, 
ainsi qu'à l'encouragement de la sensibilisation et de la participation personnelles dans ICANN. As "At-Large Structure", ISOC Tunisia 
(totally independent of ICANN) is recognized that it meets the criteria of ICANN in relation to the involvement of individual Internet users at 
the local or topics included in the ICANN activities, and encouraging awareness and personal involvement in ICANN.
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